
Sophienborg Park 

Afdeling 410-0 

Referat af bestyrelsesmøde den 6. september 2017 kl. 16.00 

 

 

Tilstede var Flemming, Dorris, Christian, Annie, Cecilie (1time) og Gerd.  

Fra lokalkontoret Robert 

Mødet blev afholdt i fælleshuset 

 

            Dagsorden: 

1. Valg af referent 

2. Lokalkontoret 

3. Fælleshuset 

4. Siden sidst 

5. Vedligeholdelsesplan-punkter til planen 

6. Budget for 18/19 

7. Husorden 

8. Eventuelt 

 

 

1. Gerd 

2. Robert fortalte at der havde været arbejdet meget med det nye affaldssystem, bla. 

med at få lavetbedre poser til bioaffaldet, der vil senere komme nogle kraftigere 

poser.                                                                                                                                        

Der skal laves en aftale med en ny kontaktperson i Hillerød Forsyning.                  

Der blev talt lidt om robotplæneklippere og hvordan de fungere andre steder i 

Lejerbo.                                                                                                                       

Udsugning er nu lavet igen efter lynnedslag.                                                             



Vores seneste storskraldsafhentning var slet ikke i orden, overholder vi ikke 

reglerne for hvad vi må aflevere til storskrald, kommer vi alle til at betale for 

afhentning, eller storskrald ophører.                                                                                

Nr. 4 har fået tilladelse til aflæsning af varer.                                                               

Der mangler hegn bag molokkerne.                                                                                  

Der skal købes ny opvaskemaskine til fælleshuset. 

3. Der er købt nye glas til fælleshuset, senere på året købes nyt porcelæn.       

Christian undersøger mulighederne for et nyt musikanlæg. 

4. Tømningsplan er modtaget for molokkerne.                                                   

Velkommen til nr. 14.                                                                                                             

Nr. 33 er opsagt og fra 1/11 kommer nye beboere.                                                       

Den 25 sept. Er der afdelingscheck.                                                                       

Flemming, Doris og Annie har været på kursus i råderet. 

5. Vi havde en grundig gennemgang af vedligeholdelsesplanen, og vil ved de 

kommende møder også blive gennemgået.                                                              

Forslag om overdækning af cykelparkeringen ved nr. 51. 

6. Budgettet for 18/19 blev gennemgået og vil blive taget op igen ved næste møde 

7. Gennemgået forslag til ny husorden. 

8. Intet 

 

 

Gerd  


